

6D5N AMAZING SOUTH INDIA - COCHIN & KUMARAKOM &

KERALA BACKWATER HOUSEBOAT

6天5夜精彩南印度之旅-柯枝&库玛拉孔&喀拉拉邦回水船屋游(独立成团)

DAY 1 Cochin (Arrival) 柯枝 (抵达)

Upon arrival Cochin, pick up by local representative and transfer to hotel for check in, free at own leisure. 抵达柯枝机场后,由当地代表接机,入住酒店,自由活动。

DAY 2 Cochin - Munnar 柯枝 - 慕那尔

(B/L/DINNER)

Breakfast serve at hotel, check out hotel then drive around 4 hours to Munnar, which is a nature lover's paradise with endless teagardens lakes on western ghat hills; basically it is a tea town. Enroute, you can also watch the lovely **waterfalls in Cheeyappara** and colorful flowers in Blossom Garden. Upon arrival, transfer to hotel for check-in, free at own leisure. Enjoy **Kathakali Dance Show**, the famous storytelling style of classical dance in Kerala.

早餐后,前往慕那尔(车程—约4个小时左右),位于印度西南部,那里全年凉爽。 慕那尔避暑别墅位于三条山区河流的汇流处——Muthirapuzha河、娜拉扎尼河和孔达拉河,海拔大约1600米,曾是南印度英国管理部门的避暑胜地。此避暑别墅的难忘之处有广阔的茶叶种植场、殖民别墅、溪流、瀑布和凉爽的天气。 此外,还是徒步旅行和山地单车的理想去处。途中,有机会欣赏Cheeyappara瀑布和花园。抵达后,送往酒店办理入住手续。欣赏卡塔卡利舞蹈,是一种富含故事剧情的舞蹈。



DAY 3 Munnar 慕那尔 (B/L/Dinner)

Breakfast serve at hotel, proceed for a morning sightseeing trip of Munnar, visiting the Eravikulam National Park where you can see the very rare mountain goats locally called the Nilgiri Tahr, visit Mattupetty Dam which offers many fascinating sights to relish. The Shola Forests around Mattupetty are ideal for trekking and bird watching, with the variety of birds found there. Kundala is a picturesque town located at the confluence of three mountain streams namely Mudrapuzha, Nallathanni and Kundala. Enroute visit Echo Point, View Point and Green Carpet of Tea Gardens. After that, transfer to hotel for rest.

早餐后,游览埃拉维库兰国家公园,是南印度频临灭绝的山羊——尼尔吉里羊(塔尔羊,Nilgiri Tahr)的保护区,因其濒临灭绝的栖息动物塔尔羊而著名。公园方圆97平方公里,为若干珍稀蝴蝶、动物和鸟类的所在地。公园为徒步旅行的好去处,在此可欣赏到茶叶种植场的绚丽风景和云雾缭绕的起伏丘陵。当山坡披上尼拉库林吉花的蓝装的时候,公园成为极端重要的旅游景点。此种植物为西加茨山脉此地独有,十二年才开一次花。最近一次开花是在2006年。然后,游览马图巴地水坝、回声点和茶园。之后,返回酒店休息。



DAY 4 Munnar – Kumarakom 慕那尔 - 库玛拉

(B/L/D)

Breakfast serve at hotel, check-out from the hotel and drive around 5 hours journey to Kumarakom, the icon of Kerala's tourism prosperity. Today, Kumarakom is world's best known back water destination and recognized by many international tourism organizations and travel magazines. It has also ranked above Taj Mahal in a latest statistics. Upon arrival, check-in to hotel, free at own leisure.

早餐后,前往库玛拉孔(路程约5个小时),位于喀拉拉凡巴纳湖上的岛群,喀拉拉曾被国家地理杂志选为世界50个最棒的地点,库马拉孔更被选列为『世界十大必游景点』,更是印度官方招待国际贵宾的选择,2006年温家宝访问印度时,正是住在这里,库玛拉孔可说是印度国宝级度假景点。抵达后,入住酒店休息。



DAY 5 Kumarakom - Alleppey (Kerala Backwater) 库玛拉孔-阿勒皮(喀拉拉邦回水乡) (B/L/Dinner)

Breakfast serve at hotel, proceed to the traditionally decorated houseboats and begin the enchanting backwater cruising. The Backwaters of Kerala is a unique product of Kerala and is found nowhere else in the world. A glide in a "Kettuvallam" (Houseboat) through the enchanting backwaters is sure to rob your heart. You're in a watery universe, so quiet, even you can hear your own blood pumping around your head. Sparkling greens, emerald backwaters, coir-laden houseboats and magical beauty heals your mind and body as you travel to surreal Kerala. Overnight stay and relax in Houseboat (without tour guide service during house boat tour).

早餐后,前往阿勒皮(车程—约约4个小时左右),又称为喀拉拉邦回水乡,有东方威尼斯的美誉。也是南印最受欢迎的旅游景点之一。过去,这里曾是最大的贸易中心之一。多年来,阿勒皮仍保留了单纯而传统的生活,这也是让阿勒皮成为特色地点的原因。抵达后,入住回水特色船屋(船屋不含导游服务)。乘船屋漂流,一路欣赏人类尚未涉足的壮丽的喀拉拉邦乡村景色。



DAY 6 Alleppey - Cochin (Departure) 阿勒皮 - 柯枝 (出境) (B/L/Dinner)

Breakfast serve at house boat, disembark from houseboat and drive about 2.5 hours journey back to Cochin. Upon arrival, proceed for half day city sightseeing which cover Mattancherry Palace, also known as the Dutch Palace. In Mattancherry, Kochi, in the Indian state of Kerala features Kerala murals depicting Hindu temple art, portraits and exhibits of the Rajas of Kochi. Next, visit Jewish Synagogue and Chinese Fishing Nets located in Fort Cochin, are fixed land installations for an unusual form of fishing, shore operated lift nets. After that, visit St. Francis Church and Santa Cruz Cathedral Basilica. Then, transfer to airport for flight departure.

早餐后,返回柯枝(车程—约2个半小时左右)。抵达后,前往半日市区游,参观默丹杰里宫,是科钦土邦王在葡萄牙殖民时期建造,荷兰人在1663年翻新了这座宫殿,之后成了荷兰总督的官邸。现在这座宫邸被改成了博物馆,里面各个房间都陈设着当年的家具,还有很多漂亮的壁画,这些壁画反映了印度古老的历史文明。接着,带您参观犹太会教堂,位于印度南部喀拉拉邦柯枝的旧城区,毗邻麻坦切里宫。它建于1568年,是英联邦仍在使用最古老的犹太会堂,也是该区7座犹太会堂中唯一仍在使用的一座。之后,带您到中国渔网,是印度喀拉拉邦柯枝柯枝堡一种固定在陆地边的特殊的捕鱼方式。然后,参观圣方济堂和圣十字圣殿主教座堂。行程结束后,前往柯枝机场送机。



Travel dates: Daily departure basis

Tour type: Private Tour (not mix with others, exclusive your own family only)

Hotel : 4* & 5* as per traveller's preference and budget

Airline : Airasia/Malindo

Price : Please contact us as price subject to actual travel date, airline seats

inventory and no of travelers.

For bookings, Please call @ +603-9074 8699//016-2224621

Email: info@reliancepremiertravel.com // reliancepremiertravel@gmail.com

Tel : +603-9074 8699 Fax : +603-9074 8599 H/P : +6016-222 4621

Website: <u>www.reliancepremiertravel.com</u>

RELIANCE PREMIER TRAVEL

KL Eco City

SO-13A-7, Menara 1 No. 3 Jalan Bangsar Kuala Lumpur 59200

Cheras Outlet

46C Jln Suarasa 8/4, Bdr Tun Hussein